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Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač 25.1.2007  
 

 
Prítomní: Starostka: Mgr. Oľga Keltošová, RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária 
Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. 
Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Ondrišová 
Júlia, Pracovníci MÚ: Mgr. Jaroslav Suleň, Ing. Katarína Daříčková, Ing. Mária Brennerová, Marcela 
Kysucká, Gabriela Šteruská, Ľuboš Zúber 
Ospravedlnené za neskorší príchod: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Prizvaní hostia: Ľubomír Plai – poradca starostky, Mjr. Pažický, plk. JUDr Dlesk – /OO PZ SR/, 
náčelníčka JUDr. Zajacová – /Mestská polícia/ na 15.00 
 
 
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
3. Schválenie programu 
4. Návrh rokovacieho poriadku MZ 
5. Správa o kontrole plnenia uznesení  
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti MK na I. polrok 2007 
7. Správa o kontrole pokladne za II. polrok 2006 
8. Správa o činnosti MK za rok 2006 
9. Správa o kontrole realizácie letnej údržby v r. 2006 
10. Správa o preberaní agendy starostu a prednostu 
11. Situačná správa mestskej polície za mesiace november a december 2006 
12. Situačná správa OO PZ SR za II. polrok 2006 
13. Návrh na zaujatie stanoviska k dodatku Štatútu hl. mesta SR Bratislavy- zmena čl. 6 a 49 (zníženie 

podielových daní) 
14. Návrh na zaujatie stanoviska k návrhu rozpočtu hl. mesta SR Bratislavy na roky 2007-2009 
15. Návrh na zloženie a doplnenie stálych komisií  
16. Návrh na zastúpenie poslancov v orgánoch spoločností s majetkovou účasťou  MČ Bratislava – 

Lamač 
17. Návrh na zastúpenie poslancov v školskej rade 
18. Návrh plánu práce MR a MZ na  I. polrok 2007 
19. Návrh na odmenu miestneho kontrolóra za II. polrok 2006 
20. Návrh na poskytnutie náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku  
21. Návrh odmeňovacieho poriadku zástupcu starostu, poslancov MZ a občanov 
22. Informatívna správa o štruktúre a výške príspevkov poskytovaných z rozpočtu mestskej časti 
23. Návrh  na nakladanie s nehnuteľným majetkom  
24. Informatívna správa o činnosti organizačno-právneho a majetkového oddelenia 
25. Informatívna správa o činnosti oddelenia územného rozvoja a dopravy 
26. Informatívna správa o činnosti ekonomického oddelenia 
27. Rôzne 
28. Interpelácie poslancov 
29. Záver 
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K bodu 1 – Otvorenie 
Starostka MČ-Lamač Mgr. Oľga Keltošová otvorila zasadnutie MZ za prítomnosti dvanástich poslancov.  
 
K bodu 2 – Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová navrhla rozšíriť komisie aj o volebnú komisiu. Do návrhovej komisie 
navrhla poslancov: Máriu Pikulíkovú a JUDr. Mareka Bartoviča, do volebnej komisie poslancov: Ing. 
Daniela Valentoviča a JUDr. Petra Groma, ako zapisovateľku: Gabrielu Šteruskú, a ako overovateľov 
zápisnice: Ing. Dušana Akantisa a Mgr. Máriu Imrichovú. 
 
Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 
Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Ondrišová Júlia 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 3 – Schválenie programu 
Starostka predložila návrh programu a informovala o pozvaných hosťoch. 
K návrhu programu boli vznesené zo strany poslancov pripomienky: Ing. Daniel Valentovič CSc. Žiadal 
doplniť do bodu 27.(Rôzne), petíciu občanov ohľadom anténneho systému na streche obytného domu na 
Heyrovského ulici. JUDr. Marek Bartovič navrhol doplniť do bodu 15.(Návrh na zloženie a doplnenie 
stálych komisií) aj Redakčnú radu. Ing. Ľudovít Lučenič žiadal zaradiť návrh na zrušenie uznesenia 
111/2005-(Staré záhrady) ako samostatný bod programu 4a). JUDr. Júlia Ondrišová  navrhla do bodu 15. 
(Návrh na zloženie a doplnenie stálych komisií) doplniť aj návrh na zmenu štatútu Redakčnej rady a ďalej 
žiadala doplniť bod 27b) ako návrh na odmeňovanie stálych členov Redakčnej rady a mimoriadne odmeny 
pre členov Redakčnej rady za rok 2006. Ing. Daniel Valentovič vzniesol požiadavku na riešenie situácie 
ohľadom výmeny okien v MŚ na Zlatohorskej ulici. Starostka Mgr. Oľga Keltošová navrhla riešiť takéto 
situácie cez príslušné komisie, nakoľko momentálne nie je možné tieto riešiť, pretože majú vplyv na 
rozpočet MČ. Ďalej navrhla rozšíriť program o bod 4b) Návrh na vymenovanie prednostu MÚ MČ 
Bratislava - Lamač. 
 
Na zasadnutie MZ sa dostavil poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák. 
 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc.,JUDr. Ondrišová Júlia 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Po schválených zmenách a doplnkoch pokračovalo rokovanie MZ podľa tohto programu: 
 
      4.    Návrh rokovacieho poriadku MZ 
      4a)  Návrh na zrušenie uznesenia 11/IV/2005 
      4b)  Návrh na vymenovanie prednostu MÚ MČ Bratislava – Lamač 
      5.    Správa o kontrole plnenia uznesení 
      6.    Návrh plánu kontrolnej činnosti MK na I. polrok 2007  
      7.    Správa o kontrole pokladne za II. polrok 2006  
      8.    Správa o činnosti MK za rok 2006 
      9.    Správa o kontrole realizácie letnej údržby v r. 2006  
      10.   Správa o preberaní agendy starostu a prednostu MÚ MČ Bratislava – Lamač 
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11.   Situačná správa mestskej polície za mesiace november a december 2006 
      12.   Situačná správa OO PZ SR za II. polrok 2006 
      13.   Návrh na zaujatie stanoviska k dodatku Štatútu hl. mesta SR Bratislavy – zmena článku 6 a 49  
      (zníženie podielových daní)      

14.   Návrh na zaujatie stanoviska k návrhu rozpočtu hl. mesta Bratislavy na roky 2007-2009 
15.   Návrh na zloženie a doplnenie stálych komisií 
15a) Návrh na zmenu štatútu redakčnej rady 
16.  Návrh na zastúpenie poslancov v orgánoch spoločností s majetkovou účasťou MČ Bratislava –         
Lamač 
17.   Návrh na zastúpenie poslancov v školskej rade 
18.   Návrh plánu práce MR a MZ na I. polrok 2007  
19.   Návrh na odmenu miestneho kontrolóra za II. polrok 2007  
20.   Návrh na poskytnutie náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku 
21.   Návrh odmeňovacieho poriadku zástupcu starostu, poslancov MZ a občanov 
22.   Informatívna správa o štruktúre a výške príspevkov poskytovaných z rozpočtu MČ 
23.   Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
24.   Informatívna správa o činnosti organizačno-právneho a majetkového oddelenia 
25.   Informatívna správa o činnosti oddelenia územného rozvoja a dopravy 
26.   Informatívna správa o činnosti ekonomického oddelenia 
27a) Správa o výchovno – vzdelávacích výsledkoch a činnosti ZŠ a MŠ 
27b) Návrh na udelenie odmeny pre Redakčnú radu za rok 2006 
28.   Rôzne  
29.   Interpelácie 
30.   Záver. 

 
K bodu 4 – Návrh rokovacieho poriadku 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová predložila návrh rokovacieho poriadku a otvorila rozpravu. 
K predloženému návrhu vzniesli poslanci MČ tieto pripomienky: RNDr. Dušan Akantis k §17 ods.1, či sa 
musia zúčastňovať vedúci zamestnanci právnických osôb založených, alebo zriadených MČ, k §18 vzniesol 
pán poslanec zásadnú pripomienku, nakoľko nesúhlasí s časom konania zasadnutia MZ a MR o 9.00 hod 
a žiada posunúť zasadnutia MR a MZ na 14.00 hod, a ďalej k  §29 žiada ozrejmiť, prečo len občan hl.m. 
Bratislavy môže vystúpiť v rozprave. JUDr. Peter Grom vzniesol požiadavku k  §11 bod 2 písm.e) 
preformulovať text, alebo úplne písm. e) vylúčiť. Ďalej k  §13 bod 1 žiada zmeniť na : „MK volí MZ tajným 
hlasovaním spôsobom a na dobu určenú zákonom“ a pod čiaru ako bod 3 žiadal pripísať podľa  §18a) 
zákona 369 z r.1990 o Obecnom zriadení. JUDr. Júlia Ondrišová žiadala vsunúť nový § 11a) za §11, pred 
4.časť v znení Prednostu MÚ na návrh starostu vymenúva a odvoláva Miestne zastupiteľstvo voľbou. 
Ing. Daniel Valentovič doporučuje doplniť k §16 bod 2 aj poslanci, k §18,nesúhlasí s časom zasadnutí MR 
a MZ. K §40 žiadal viazať číslovanie dokumentov na jednotlivé volebné obdobie. A ďalej vzniesol 
požiadavku, aby bolo zapracované do materiálov niečo o právach a povinnostiach poslancov, ktoré 
vyplývajú zo zákona. JUDr. Júlia Ondrišová žiadala ešte doplniť do §21 bod 1 aj Miestnu radu. Ing. Ľudovít 
Lučenič žiadal vypustiť v § 19 bod 6, a k bodu 7 žiadal doplniť za overovateľov „a poslancov MZ“. JUDr. 
Peter Grom žiadal bod 6 v §19 preformulovať na „Predsedajúci navrhne dvoch overovateľov zápisnice.“  
Starostka ukončila rozpravu, a vyjadrila sa k jednotlivým pripomienkam. Navrhla v §14 bod 1 Zasadnutie 
MZ zvoláva starosta a doplnila zástupca starostu, príp. ním poverený poslanec. K §17 ozrejmila, že pod 
právnickou osobou sa rozumie Duspama a navrhla vypustiť povinne a nahradiť podľa potreby. K §18 
ozrejmila, že zamestnávateľ je povinný uvoľňovať poslancov na zasadnutia MZ a MR, tiež vedúci OPaM 
Mgr. Suleň na požiadanie Ing. Lučeniča oboznámil poslancov o uhrádzaní ušlej mzdy, podľa Zákonníka 
práce a preto navrhla, aby MR bola o 14.00 a MZ o 9.00. O pripomienkach dala starostka Mgr. Oľga 
Keltošová hlasovať jednotlivo. 
Hlasovania o návrhoch na zmeny v návrhu rokovacieho poriadku:  
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1) Zmena v § 14 ods. 1, navrhované znenie doplniť za slovo starosta o čiarku a slová „zástupca 
starostu, prípadne ním poverený poslanec“. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
2) Zmena v § 17 ods. 1 v navrhovanom znení vypustiť slová „celom“ a „povinne“: 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc.,  JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
3) Zmena v § 18 upraviť navrhované znenie na „rokovanie sa začína o 14. hodine“: 
Za: 6-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
Proti: 1-JUDr. Júlia Ondrišová 
Zdržal sa: 6-Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. 
Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
4) Zmena v § 29 v navrhovanom znení vypustiť čiarku a slová „ktorý je obyvateľom Bratislavy“: 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc.,  JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
5) Zmena v § 11 ods. 2 v navrhovanom znení vypustiť písm. e): 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
6) Zmena v § 13 ods. 1 navrhovaný ods. 1 sa mení za nový „Miestneho kontrolóra volí Miestne 
zastupiteľstvo v tajnom hlasovaní spôsobom a na dobu určenú zákonom“. Vkladá sa na konci nový 
odkaz pod čiaru, ktorý sa vkladá aj na konci ods. 7 toho §: 
„Pozn. 3 § 18a z. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v platnom znení“: 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová privítala Okresného riaditeľa policajného zboru plk. Dleska a Mjr. 
Pažického a náčelníčku Zajacovú z riaditeľstva Mestskej polície. 
7) Zmena v § 16 ods. 2 navrhované znenie doplniť za slovo „starosta“ o čiarku a slovo „poslanci“: 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
8) Zmena v § 40 navrhované znenie doplniť na konci vety o slová „s vyznačením volebného obdobia“: 
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Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
9) Zmena v § 21 ods. 1 navrhované znenie za slovo „úradom“ doplni ť o čiarku a slová „ miestnou 
radou“: 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
10) Za § 11 sa vkladá nový  § 11a), ktorý znie „Prednostu miestneho úradu na návrh starostu 
vymenúva a odvoláva miestne zastupiteľstvo voľbou“. : 
Za: 12-JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1-RNDr. Dušan Akantis 
11) Zmena v § 19 ods. 6 navrhované znenie zmeniť za znenie „Predsedajúci navrhne dvoch 
overovateľov zápisnice na schválenie miestnemu zastupiteľstvu“: 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
12) Zmena v § 19 ods. 7 za slovo overovateľov doplniť slová „a poslancov miestneho zastupiteľstva“: 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
13) Z rozpravy vyvstali dva návrhy na začiatok zasadnutia MR na 14.00 hodinu: 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc.,  JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie o návrhu rokovacieho poriadku ako celku po schválených zmenách MZ MČ – Lamač 
Za: 10-Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel 
Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mária Pikulíková 
 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová uzavrela hlasovanie. 
 
K bodu 11 a 12 – Situačná správa Mestskej polície za november a december 2006 a OO PZ SR za II. 
polrok 2006 
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Starostka Mgr. Oľga Keltošová predstavila nového riaditeľa OR Ba 4 plk. Dleska. Plk. Dlesk ozrejmil 
štruktúru OR Ba IV. Ďalej vystúpil s informatívnou správou o kriminalite v MČ za rok 2006 mjr. Pažický. 
Poukázal na mierny nárast kriminality, no pouličnú trestnú činnosť sa podarilo znížiť, a zadržali viac 
páchateľov trestnej činnosti. Náčelníčka Mestskej polície, JUDr. Zajacová predstavila nového zástupcu 
veliteľa pána Šustera, ozrejmila okrsky, obvody a štruktúru Mestskej polície. Oboznámila poslancov 
o kamerovom systéme a informovala, že zamestnanci MÚ, občania a poslanci nemajú právo sledovať 
výstupy kamier. 
Starostka otvorila rozpravu. 
V rozprave vystúpili poslanci: JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Daniel Valentovič CSc., Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Ing. Ľudovít Lučenič, MVDr. Pavol Čech 
Predstavitelia OR policajného zboru a mestskej polície odpovedali na otázky ohľadom perspektívy malých 
policajných staníc, ďalej o problémoch spojených s čiernymi skládkami, bezdomovcami. Ďalej pani 
náčelníčka Zajacová oboznámila poslancov MZ o návrhu na vznik Metropolitnej polície. Ing. Lučenič, 
vzhľadom na vzniknutú situáciu (ohľadom cesty k TESCU) vyzval políciu, aby nepokutovala vodičov, ale 
priestupky riešila formou dohovoru. 
Starostka poďakovala po ukončení diskusie členom PZ a Mestskej polície, a o informatívnych správach dala 
hlasovať. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 4a) – Návrh na zrušenie uznesenia 11/IV/2005 
Ing. Lučenič predložil návrh na zrušenie uznesenia 11/IV/2005 a oboznámil MZ o štúdii a ďalej uviedol, že 
sa jedná len o formálnu záležitosť ohľadom zrušenia uznesenia. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák ozrejmil 
genézu vzniku uznesenia a štúdie Staré záhrady. V zmenenej štúdii boli len znížené poschodia. Bol 
navrhnutý materiál na celý priestor ako komplex. Navrhol predložiť materiál na všetky komisie, ktoré budú 
mať záujem. Ing. Lučenič vyzval na súčinnosť spolu s MČ – Záhorská Bystrica. Ing Daniel Valentovič 
v rozprave privítal návrh Ing. Lučeniča a Mgr. Ing. Olekšáka o spolupráci MČ – Lamač a MČ – Záhorská 
Bystrica.  
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 4b) – Návrh na vymenovanie prednostu  MÚ MČ  Bratislava – Lamač 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová navrhla za prednostu p. Ľubomíra Plaia. 
V rozprave Ing. Daniel Valentovič žiadal p. Plaia , aby oboznámil MZ so svojimi víziami  a predstavami 
o výkone tejto funkcie. Ing. Ľudovít Lučenič žiadal, aby nový prednosta vniesol poriadok do chodu MÚ. 
RNDr. Akantis podotkol, že prednostu si má vybrať starostka. JUDr. Júlia Ondrišová podporila návrh na 
menovanie prednostu. Pán Ľubomír Plai stručne oboznámil poslancov so svojimi predstavami týkajúcimi sa 
odborného, organizačného a technického zabezpečovania činnosti MÚ. 
V zmysle §11 bod 4 – za tajné hlasovanie 
Za: 1-Ing Daniel Valentovič CSc. 
Proti:  0 
Zdržal sa: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
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Hlasovanie za navrhnutého kandidáta na prednostu 
Za: 11-RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2-JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková 
 
K bodu 5 – Správa o kontrole plnenia uznesení 
Kontrolór MÚ – Lamač pán Mgr. Majerčík predložil správu o plnení uznesení. Oboznámil poslancov 
o návrhu na zmenu uznesenia 111/IV/2006, ktoré sa omylom schválilo. A nie je v súlade s platným 
zákonom. V rozprave Mgr. Ing. Radoslav Olekšák uviedol, že by bolo vhodné upraviť viazanosť doby 
nájmu na 1 rok a nie na 5 rokov. Mgr. Mária Imrichová sa rozhodla stiahnuť návrh na personálny 
a ekonomický audit. A žiadala v bode c) zrušiť uznesenie 1/2007 o návrhu personálneho a ekonomického 
auditu. O správe o kontrole plnenia uznesení dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 6 – Návrh plánu kontrolnej činnosti MK na I. polrok 2007  
Mgr. Majerčík oboznámil poslancov o tom, že Návrh plánu kontrolnej činnosti bol vyvesený vo všetkých 
vývesných tabuliach od 5.1.2007,čiže zákonná lehota bola dodržaná a neprišli k tomuto návrhu žiadne 
pripomienky. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 7 – Správa o kontrole pokladne za II. polrok 2006 
Mgr. Majerčík oboznámil poslancov o kontrole pokladne a vzhľadom na problémy v predchádzajúcom 
období pripravuje spolu s ekonomickým oddelením organizačné zmeny v súlade so zákonom. V rozprave 
Ing. Valentovič podotkol, či bude vypracovaná nejaká interná norma. JUDr. Marek Bartovič žiadal 
informáciu ohľadom spoločnej hmotnej zodpovednosti. O správe o kontrole pokladne za II. polrok 2006 
dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 8 – Správa o činnosti MK za rok 2006 
Mgr. Majerčík oboznámil poslancov o činnosti kontroly za rok 2006. V rozprave sa vyjadril Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák k bodu 3) chýba petícia občanov z februára roku 2006 a tiež sťažnosti ohľadom 
parkovania. MK oboznámil Mgr. Ing. Radoslava Olekšáka a ostatných poslancov, že petícia z februára 2006 
išla mimo kontroly a bol problém s termínmi a všetko bolo mimo zákon. Dve sťažnosti riešila komisia a 
MZ, a jedna, ktorú podal pán Hamel ešte stále nie je doriešená. O správe o činnosti MK za rok 2006 dala 
starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
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Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 9 – Správa o kontrole realizácie letnej údržby v r. 2006 
Mgr. Majerčík oboznámil MZ o letnej údržbe v r. 2006 v porovnaní so zmluvou. Muselo sa prikročiť ku 
kráteniu faktúr a pri treťom kosení už bolo maximum prác vykonané vo vlastnej réžii, štvrté kosenie už 
dodávateľská firma nedokázala zabezpečiť. V rozprave Ing. Daniel Valentovič  podporil myšlienku 
ohľadom letnej údržby vo vlastnej réžii. O správe dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 10 – Správa o preberaní agendy starostu a prednostu MÚ MČ – Lamač 
MK ozrejmil poslancom odovzdávanie po bývalom starostovi Ing. Petrovi Šramkovi. Protokolárne prebehlo 
odovzdanie agendy v súlade so zákonom. Zložitejšia a vážnejšia situácia nastala pri odovzdaní, alebo skôr 
neodovzdaní agendy po prednostovi, o ktorom neexistuje žiaden zápis. PC bol vymazaný. V rozprave Ing. 
Daniel Valentovič vzniesol otázku, akým spôsobom fungovali interné smernice, alebo, či boli údaje 
zálohované na servri. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák vyjadril názor, že je šokovaný a je škandalózne, že bolo 
manipulované s PC po úradných hodinách a v čase sviatkov. Žiadal o vyjadrenie MK, v akom štádiu je 
šetrenie na polícii. Tiež vyzval pána Ľubomíra Plaia, aby sa vyjadril k odovzdávaniu agendy prednostu 
svojmu nástupcovi. Ing. Lučenič konštatoval, že za prácu a odovzdanie agendy prednostu je zodpovedný 
starosta. JUDr. Marek Bartovič  žiadal informáciu, či existuje právna norma ohľadom odovzdania agendy. 
JUDr. Júlia Ondrišová apelovala na morálnu a etickú stránku konania bývalého vedenia MÚ. Mgr. Mária 
Čačíková žiadala o vysvetlenie, kde je vlastne pravda, a chce objektívne vysvetlenie. Mgr. Majerčík 
odpovedal na otázky týkajúce sa zistení o manipulácii s PC. Vyjadrenia z polície zatiaľ ešte nie sú a faktúra 
z Geoinfos za 1.Q ešte neprišla. MK uviedol, že treba zistiť a posúdiť aké sú škody a potom právne riešiť 
a tiež sa zaviazal zistiť a požiadať bývalého prednostu o oficiálne stanovisko. Pán Zúber, zamestnanec MÚ 
oboznámil poslancov o zálohovaní dokumentov na MÚ a vymazaných dátach a programoch. Starostka Mgr. 
Oľga Keltošová oboznámila poslancov MZ, že bola donútená podať trestné oznámenie na bývalé vedenie 
MÚ. JUDr. Marek Bartovič navrhol zmenu uznesenia aby bola podaná správa s informáciou o výsledku 
riešenia a šetrenia orgánov činných v trestnom konaní k budúcemu MZ. O Správe o preberaní agendy 
starostu a prednostu MÚ MČ Lamač dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1-Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
K bodu 13 – Návrh na zaujatie stanoviska k dodatku Štatútu hl. mesta SR Bratislavy – zmena článku 
6 a 49 (zníženie podielových daní) 
 Starostka Mgr. Oľga Keltošová odovzdala slovo Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, ktorý ako navrhovateľ rozdal 
podklady k bodu 13. Oboznámil poslancov MZ o znížení príjmov pre Mestské časti a spochybnil dôvodovú 
správu z Mestskej rady. Preto žiadal pozmeniť návrh na – a) Mestská časť zásadne nesúhlasí s návrhom 
dodatku Štatútu hl. mesta článku 49. b) Konštatoval, že predmetný návrh primátora je likvidačný pre 
Mestské časti hl. mesta Bratislavy. c) MČ – Lamač žiada primátora a mestských poslancov, aby navrhli 
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a schválili rozdelenie dane z príjmov FO získaných hl. mestom percentuálnym pomerom v pomere 54% pre 
MČ a 46% pre hlavné mesto Bratislavu. d) Ukladá mestskému poslancovi za Lamač oboznámiť na rokovaní 
Mestského zastupiteľstva poslancov a primátora s týmto uznesením vrátane dôvodovej správy. e) Vyzýva 
mestského poslanca hlasovať na zasadnutí Mestského zastupiteľstva za Lamač v zmysle prijatých uznesení. 
V rozprave vystúpil Ing. Ľudovít Lučenič a vyjadril sa, že poslanci KDH by mali apelovať na poslanca 
Mestského zastupiteľstva Ing. Petra Šramka, aby hlasoval proti návrhu magistrátu. Vyzval starostku, aby sa 
mestské časti spojili. Starostka Mgr. Oľga Keltošová oboznámila poslancov MZ o Regionálnom združení 
starostov a o nespokojnosti každej mestskej časti s návrhom rady hl. mesta. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 14 – Návrh na zaujatie stanoviska k návrhu rozpočtu hl. mesta Bratislavy na roky 2007-2009 
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák ako predkladateľ oboznámil poslancov o dotáciách na školstvo, o raste príjmov 
mesta a úbytku príjmov mestských častí. V kapitálových výdavkoch je pokles až 75% na MHD. Spochybnil 
dôvodovú správu hl. mesta Bratislavy. Jednoznačne navrhol nesúhlasiť s návrhom mesta. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 15 – Návrh na zloženie a doplnenie stálych komisií 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová apelovala na poslancov navrhovateľov na členov komisií, aby ľudia 
pracujúci v komisiách boli zorientovaní v danej problematike tej ktorej komisie. Nakoľko, vzhľadom na 
odmeňovanie členov, je to položka ovplyvňujúca rozpočet dosť závažnou časťou. Komisie nie sú o politike, 
ale o práci. 
- JUDr. Grom navrhol do komisií KFPaD- Mgr. Vlastu Stankovú, stavebnej- Ing. Juraja Kvasnicu, 
sociálnej- MUDr. Jána Mihálika, kultúra a voľný čas- Janu Lipovú, športu a školstva- Mgr. Oľgu Cankovú, 
životného prostredia - p. Miroslava Čutku a Prof. Zdenka Lipu.  
Predsedovia spomenutých komisií: Ing. Lučenič, Mgr. Ing. Olekšák, Mgr. Janyšková, p. Pikulíková, Ing. 
Valentovič vyjadrili súhlas s návrhom JUDr. Petra Groma. 
- Mgr. Ing. Radoslav Olekšák navrhol do KFPaD Ing. Lukáša Baňackého, Ing. Zitu Budinskú, Ľuboslava 
Adamského a Ing. Ľudovíta Macáka. Navrhol vyradiť z komisie KFPaD p. Kelemenovú. 
- Ing Daniel Valentovič CSc. Navrhol do komisie KFPaD- p. Jána Daniša a p. Mária Ortha. Do komisie 
kultúry - p. Šimončičovú, komisie športu a školstva: p. Mária Ortha, p. Mrvu a p. Ocilkovú, do komisie 
životného prostredia navrhol- p.Matildu Mullerovú, p. Ľubomíra Oheru. 
Predsedovia spomenutých komisií: Mgr. Janyšková, Mgr. Imrichová  súhlasili s návrhom Ing. Valentoviča. 
Mgr. Ing. Olekšák, predseda KFPaD vyjadril nesúhlas s návrhom Ing. Valentoviča. Nesúhlasil aby v KFPaD 
pracoval Ján Daniš, nakoľko nie je ani obyvateľom Lamača. 
- Mgr. Mária Imrichová navrhla ako podpredsedu komisie pre šport a školstvo p. Pikulíkovú. 
MZ schvaľuje: 

- do komisie školstva a športu: predseda Mgr. Mária Imrichová, podpredseda p. Mária Pikulíková, 
Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Alena Petáková, Ing. Ľubomíra Klementisová, Mgr. Oľgu Canková, 
Mário Orth, Lýdia Algayerová, Jana Poláková, Juraj Ondrejčák, Ing. Jaroslav Mrva, Mgr. 
Magdaléna Pugáňová,  Dr. Renáta Ocilková, Roman Krška 

- do komisie kultúry: p. Janu Lipovú, p. Šimončičovú 
- do sociálnej komisie: MUDr. Ján Mihálik 



 10

- KFPaD: Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Zita Budinská, Ľuboslav Adamský, Ing. Ľudovít Macák, Mário 
Orth, Mgr. Vlasta Stanková 

- do komisie životného prostredia: p. Miroslav Čutka, Prof. Zdenko Lipa, p. Matilda Mullerová, p. 
Ľubomír Ohera 

- do stavebnej komisie: Ing. Juraj Kvasnica 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 15a) - Návrh na zmenu štatútu redakčnej rady  
JUDr. Júlia Ondrišová stiahla návrh na zmenu štatútu Redakčnej rady. JUDr. Marek Bartovič vypracoval 
návrh štatútu časopisu Lamačan. Navrhol, aby počet členov Redakčnej rady bol 7. A žiadal, aby v záujme 
zachovania objektívnosti bolo zachované právo reagovania na článok v tom istom čísle Lamačana. 
V rozprave vystúpil Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, vyjadril sa k návrhu JUDr. Bartoviča. Ak niekto chce 
reagovať, môže reagovať v nasledujúcom čísle. JUDr. Ondrišová mala pripomienky k štatútu v zmysle, mal 
by prejsť najprv Redakčnou radou, Miestnou radou a až potom Miestnym zastupiteľstvom. Tiež by sa mal 
prehodnotiť aj presný počet členov Redakčnej rady. Ing Ľudovít Lučenič navrhol zloženie Redakčnej rady 
s právom hlasovať, a to 2 poslanci vrátane predsedu za jeden poslanecký klub, 2 poslanci za druhý 
poslanecký klub a ako piateho člena navrhol p. Máriu Pikulíkovú. Ing. Daniel Valentovič vzniesol 
požiadavku, aby si predseda Redakčnej rady vybral spolupracovníkov. Starostka Mgr. Oľga Keltošová dala 
o návrhu Ing. Ľudovíta Lučeniča hlasovať. 
Za: 7-MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
Mgr. Mária Imrichová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová navrhla, aby sa o zmene štatútu Redakčnej rady rokovalo najprv na 
schválenej Redakčnej rade, ďalej bol predložený na zasadnutí Miestnej rady a až nasledovne potom na 
Miestne zastupiteľstvo. JUDr. Marek Bartovič ozrejmil predloženie štatútu Redakčnej rady, ktorý bol 
predložený  na zasadnutie MZ k pripomienkam. Návrh štatútu nestiahol. Ing. Ľudovít Lučenič súhlasil 
s bodom reakcia v Lamačanovi. P. Pikulíková odporučila, aby bol materiál pripomienkovaný najprv 
v Redakčnej rade a Miestnej rade. JUDr. Júlia Ondrišová žiadala zapracovať do štatútu odsúhlasený počet 
členov z návrhu Ing. Lučeniča. Ing. Daniel Valentovič dal protinávrh, aby sa hlasovalo za predložený návrh 
štatútu Redakčnej rady. Starostka navrhla aby sa hlasovalo, či sa bude na tomto zasadnutí o zmene štatútu 
Redakčnej rady hlasovať. 
Za: 6-JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr Mária Imrichová, Ing. 
Ľudovít Lučenič, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti:  0 
Zdržal sa: 7-RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
JUDr. Marek Bartovič navrhol za hlasujúcich členov Redakčnej rady: JUDr. Marek Bartovič, Ing. Daniel 
Valentovič CSc., Mgr. Marta Janyšková, JUDr. Júlia Ondrišová, Mária Pikulíková 
JUDr. Júlia Ondrišová navrhla zmeniť Mgr. Martu Janyškovú za Mgr. Ing. Radoslava Olekšáka. 
Za: 10-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 3-JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky 
  
JUDr. Júlia Ondrišová navrhla, aby sa zmenilo podľa rokovacieho poriadku, že členov Redakčnej rady 
z radov poslancov navrhuje, volí a odvoláva MZ 
Za: 7-RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková,  Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6-JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, 
Ing. Ľudovít Lučenič, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
JUDr. Marek Bartovič navrhol za nehlasujúcich členov Redakčnej rady: redaktor-p. Čambalík, Mgr. Terézia 
Sukopová, Dr. Cecília Danišová, Mgr. Jozef Servanský 
JUDr. Júlia Ondrišová navrhla p. Rudolfa Stráňavu a p. Jozefa Kraloviča 
Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 
Zdržal sa: 1-Mgr. Mária Imrichová 
 
Predseda Redakčnej rady JUDr. Marek Bartovič predložil tématické celky na I. polrok 2007. 
O predložených tématických celkoch dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 16 – Návrh na zastúpenie poslancov v orgánoch spoločností s majetkovou účasťou MČ 
Bratislava - Lamač 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová predložila návrh na zástupcu spol. Duspama JUDr. Petra Groma 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 17 – Návrh na zastúpenie poslancov v školskej rade 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová predložila návrh, aby v školskej rade boli z radov poslancov Mgr. Marta 
Janyšková a p. Mária Pikulíková a z moci zriaďovateľa delegovala Ing. Katarínu Daříčkovú bez potreby 
volenia. Návrh pripomienkovala JUDr. Júlia Ondrišová, ktorá sa vzdala v prospech navrhnutých poslancov 
členstva v školskej rade. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 27a – Správa o výchovno – vzdelávacích výsledkoch a činnosti ZŠ a MŠ 
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Slovo dostala p. riaditeľka MŠ a ZŠ Mgr. Alena Petáková. Oboznámila poslancov o inšpekcii a hospodárení 
a činnosti ZŠ a MŠ na Malokarpatskom nám. Ďalej uviedla, že platná vyhláška dala predpis, ako má táto 
správa vyzerať. O správe dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 18 – Návrh plánu práce MR a MZ na I. polrok 2007  
Starostka Mgr. Oľga Keltošová oboznámila poslancov s návrhom ohľadom činnosti a plánov MR a MZ.  
V rozprave vystúpila Mgr. Mária Čačíková, uviedla, že má problém spolu s Mgr. Richardom Čanakym 
s májovým zastupiteľstvom a žiadala zmeniť termín zastupiteľstva na 7.6.2007 
Ing. Daniel Valentovič žiadal do budúceho zasadnutia  vypracovať hospodársku a sociálnu koncepciu pre 
Lamač a tiež zoznam objektov a nebytových priestorov. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák súhlasil s predloženým 
návrhom starostky. RNDr. Dušan Akantis žiadal MZ pokúsiť sa zmeniť termín zasadnutia. JUDr. Marek 
Bartovič navrhol, aby sa konkrétne poslanci vyjadrili k termínu 7.6.2007. Ing. Ľudovít Lučenič ozrejmil, že 
problém je hlavne technický, aby sa stihla príprava materiálov. Starostka Mgr. Oľga Keltošová doplnila, 
nakoľko je členkou aj Mestskej rady a má právo zúčastňovať sa Mestského zastupiteľstva žiadala poslancov 
o pochopenie týchto rámcových termínov. Mgr. Richard Čanaky navrhol termín na 31.5.2007 a žiadal aby 
sa o tomto návrhu hlasovalo. O návrhu plánu práce s návrhom Mgr. Richarda Čanakyho dala starostka Mgr. 
Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová dala hlasovať o návrhu plánu práce MR a MZ na I. polrok 2007 
s pripomienkami a poslanecké dni každý prvý pondelok v príslušnom mesiaci medzi 16.00 a 17.00 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 19 – Návrh na odmenu miestneho kontrolóra za II. polrok 2007  
JUDr. Júlia Ondrišová predložila návrh na odmenu pre Mgr. Majerčíka Miestneho kontrolóra vo výške 20% 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 20 – Návrh na poskytnutie náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová sa vyjadrila, že v rozpočte sa so sumou, ktorá je v návrhu nerátalo. Ing. 
Daniel Valentovič CSc. navrhol, aby sa nevyčerpaná dovolenka Ing. Petrovi Šramkovi preplatila. JUDr. 
Peter Grom sa vyjadril, že vzhľadom na okolnosti, ktoré súviseli s odovzdaním agendy prednostu súhlasí 
s návrhom KFPaD. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák navrhol neschváliť preplatenie nevyčerpanej dovolenky 
Ing. Petrovi Šramkovi. Ing. Ľudovít Lučenič tiež vyjadril názor, že Ing. Peter Šramko sťažil chod MÚ, 
a preto nedoporučuje vyplatiť náhradu dovolenky. P. Mária Pikulíková žiadala, aby ekonomické odd. podalo 
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správu, či boli vyplatené odmeny bývalému prednostovi. Starostka ozrejmila, že p. Masár dostal vyplatené 
aj odmeny aj preplatenú nevyčerpanú dovolenku. RNDr. Dušan Akantis sa vyjadril, že je za vyplatenie 
nevyčerpanej dovolenky a šetrenie je vecou polície. Mgr. Richard Čanaky a Mgr. Mária Čačíková sa 
vyjadrili za vyplatenie nevyčerpanej dovolenky. JUDr. Marek Bartovič vyjadril názor, že platí prezumpcia 
neviny, pokiaľ nebude vyšetrenie polície ukončené. 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová dala hlasovať za protinávrh Mgr. Ing. Radoslava Olekšáka 
Za: 6-MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 
Zdržal sa: 7-Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. 
Mária Imrichová, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
Starostka dala hlasovať za pôvodný návrh uznesenia k bodu 20 
Za: 6-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. 
Mária Imrichová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 
Zdržal sa: 7-MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 21 – Návrh odmeňovacieho poriadku zástupcu starostu, poslancov MZ a občanov 
Prednosta Ľubomír Plai navrhol, aby sa zvýšili odmeny pre poslancov a zároveň sa obmedzil počet odmien 
za komisie na dve.  
Odmeny sú vo výške: zástupca starostu 2000 Sk, člen MR 1000 Sk, predseda komisie 1000 Sk, člen komisie 
500 Sk, neposlanec - člen komisie 200 Sk. 
Ing. Daniel Valentovič CSc. navrhol, aby bola Redakčná rada na úrovni komisií, čo sa týka odmeňovania. 
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák uviedol a ozrejmil, že každý poslanec môže mať vyplatenú odmenu len za 2 
funkcie. Ing. Ľudovít Lučenič navrhol, aby bol poslanec odmeňovaný v zmysle tohto návrhu. JUDr. Marek 
Bartovič navrhol zmeniť do návrhu bodu 3 d) ods. 2 písmeno d) v texte: člena komisie a/alebo člena 
Redakčnej rady. O Návrhu odmeňovacieho poriadku aj s pripomienkami dala starostka Mgr. Oľga 
Keltošová hlasovať. 
Za: 12-JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1-RNDr. Dušan Akantis 
 
K bodu 22 – Informatívna správa o štruktúre a výške príspevkov poskytovaných z rozpočtu MČ 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová žiadala poslancov zobrať do úvahy a zohľadnili aj informáciu o zmene 
štatútu a rozpočte Mestského zastupiteľstva. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 23 – Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
Mgr. Suleň ozrejmil bod programu  a v návrhu poukázal na jeho tri časti.  

1)   Satelit 
2)   predĺženie zmluvy Goju Kai Karate 
3) zníženie sumy za prenájom pre p. Vaculovú 
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k bodu 1) budova Satelit 
Poslankyňa Mária Pikulíková upozornila, že odstúpenie od zmluvy bolo možné hneď po 30 dňoch, ak Lucos 
nesplnil dohodu. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák bol za urýchlené jednanie vo veci odstúpenia od zmluvy. Ing. 
Ľudovít Lučenič navrhol odstúpiť od zmluvy a začať sa venovať od začiatku prípadu Satelit. 
JUDr. Peter Grom žiadal zistiť, či nehnuteľnosť nie je náhodou zapísaná firmou Lucos v katastri. 
Mgr. Suleň oboznámil poslancov, že po právnej stránke nie je problém odstúpiť od zmluvy s firmou Lucos 
a nehnuteľnosť nie je firmou Lucos ani zapísaná v katastri 
k bodu 1) o odstúpenie od zmluvy s firmou Lucos 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
k bodu 1) za vypísanie nového výberového konania ohľadne budovy Satelit 
Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 
Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1-Ing. Radoslav Olekšák 
k bodu 2) Predĺženie zmluvy s Goju Kai Karate do 30.6.2007 
Starostka doplnila, že nájomné 1 Sk bola preto, lebo peniaze boli použité na úpravy miestnosti. 
Mgr. Imrichová uviedla, že škola platí na každého žiaka 80 Sk zo vzdelávacích poukazov. Mgr. Mária 
Čačíková uviedla, že by aj ostatné krúžky mali dostať rovnakú šancu a navrhla aby bola nejaká 
kompenzácia voči škole, nakoľko dostali v roku 2006 aj podporu. RNDr. Dušan Akantis žiadal tiež 
ozrejmiť, koľko je tam detí. Ing. Ľudovít Lučenič odmieta možnosť, aby sa podporovali dospelí, preto žiada 
doplniť informáciu, koľko lamačských detí navštevuje tento klub. JUDr. Marek Bartovič navrhol aby nebola 
upravená cena a hlasovalo sa za predĺženie nájmu do 30.6.2007. Starostka Mgr. Oľga Keltošová dala 
hlasovať o návrhu s pripomienkami. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
k bodu 3) Návrh na zníženie nájmu pre p. Vaculovú 
Mgr. Suleň informoval o znížení nájmu už v roku 2006 a opätovnej žiadosti o ďalšie zníženie na 100 Sk/m². 
JUDr. Júlia Ondrišová žiadala prehodnotiť nájom aj s ostatnými nájmami v MČ. Ing. Daniel Valentovič 
CSc. žiadal zistiť aký podnikateľský zámer má p. Vaculová a o akú službu sa bude jednať. RNDr. Dušan 
Akantis navrhol komplexne prehodnotiť ešte raz, aké sú možnosti a funkčnosť podnikania a treba rokovať 
s majiteľmi, či tam niečo bude. Mgr. Mária Čačíková sa zaujímala, či si pani Vaculová uhradila dlžnú sumu 
do konca roku 2006. JUDr. Marek Bartovič uviedol, že sa mu zdá suma 100 Sk veľmi nízka. MVDr. Pavol 
Čech navrhol zistiť podnikateľský zámer a po prerokovaní a na základe stanoviska p. Vaculovej postúpiť na 
komisiu k doriešeniu. Ing. Ľudovít Lučenič uviedol, že územie nie je na stánky, čo nie sú otvorené a nič 
neponúkajú a prikláňam sa k stanovisku rady. Ak chcú robiť podnikateľskú činnosť, tak 100 Sk je veľmi 
málo. JUDr. Ondrišová dala návrh na zmenu uznesenia a uložila prednostovi aby s p. Vaculovou bolo 
prerokovaný úmysel podnikania a znova bol daný zámer na príslušné komisie, a ďalej na rokovanie 
Miestnej rady. O návrh s pripomienkami dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
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Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 24 – Informatívna správa o činnosti organizačno – právneho a majetkového oddelenia 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová upovedomila poslancov o informatívnej správe. Do rozpravy sa nikto 
z poslancov neprihlásil. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 25 – Informatívna správa o činnosti oddelenia územného rozvoja  a dopravy 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová upovedomila poslancov o informatívnej správe. Do rozpravy sa nikto 
z poslancov neprihlásil. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 26 – Informatívna správa o činnosti ekonomického oddelenia 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová upovedomila poslancov o informatívnej správe. Do rozpravy sa nikto 
z poslancov neprihlásil. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 27b – Návrh na udelenie odmeny pre Redakčnú radu za rok 2006 
JUDr. Júlia Ondrišová podala informácie o členoch, ktorí sa podielali na činnosti Redakčnej rady a tiež 
prispievali do Lamačana. Ing. Daniel Valentovič Csc. v rozprave podporil tento návrh. O návrhu dala 
starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 13-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 28 - Rôzne 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila rozpravu k bodu rôzne. 
Mgr. Mária Imrichová žiadala poskytnúť informáciu z MÚ, kto je tajomníkom pre komisiu školstva. Mgr. 
Suleň podal informáciu, že tajomníkom pre komisiu školstva je Ivan Kovačovič.  
Ing. Daniel Valentovič CSc. vzniesol požiadavku na nápravu stavu na Bakošovej a Rajtákovej ulici 
ohľadom nefungujúceho osvetlenia. Žiadal tiež, aby  sa body rokovania dávali do zvláštnych bodov 
rokovania, a tiež poukázal na petíciu občanov ohľadom anténneho systému. Staroska žiadala aby tieto 
návrhy predniesol poslanec Ing. Daniel Valentovič na zasadnutí Miestnej rady. 
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MVDr. Pavol Čech upovedomil poslancov, že poslal ešte 13.6.2006 petíciu občanov, na ktorú mu nebolo 
doteraz odpovedané. Ozrejmil situáciu ohľadom umiestnenia anténneho systému na streche obytného domu 
na Heyrovského 10 a žiada, aby tento anténny systém bol okamžite odstránený, predložil petíciu.  
Ing. Ľudovít Lučenič žiadal právne oddelenie aby preverilo sankcie, ktoré vyplývajú firme Lucos zo zmluvy 
s MČ – Lamač. Ďalej navrhol, aby Ing. Peter Šramko dostával pozvánky na zasadnutia MZ a podával správy 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva. Tiež žiadal MÚ o vysvetlenie, či sa neposielajú poukážky na daň za 
psov. Ing. Katarína Daříčková odpovedala na otázku poukážok, že nie sú vygenerované variabilné symboly, 
preto sa poukážky neposielajú a zároveň ozrejmila, že sa nebude penalizovať ohľadom meškania platieb. 
P. Mária Pikulíková chcela vedieť kedy je uzávierka Lamačana a zároveň, či sú zmenené ordinačné hodiny 
zaradené do tohto čísla Lamačana. Starostka ozrejmila, že ordinačné hodiny sú k dispozícii na MÚ a JUDr. 
Júlia Ondrišová sa zaviazala, že zistí, kedy je presne uzávierka Lamačana. 
Mgr. Mária Čačíková žiadala do nasledujúceho zastupiteľstva zaradiť prehľad bytových a nebytových 
priestorov a ich využitia v prospech občanov Lamača. Starostka upovedomila, že prehľad bytových 
priestorov je už k dispozícii a zadala úlohu Mgr. Suleňovi, aby do budúceho zastupiteľstva pripravil aj 
prehľad nebytových priestorov. Ďalej Mgr. Čačíková žiadala prehľad finančnej činnosti športového klubu 
Goju Kai Karate. Zároveň žiadala poslancov o akceptovanie žiadosti pani Zdenky Šujanovej. 
JUDr. Marek Bartovič žiadal o kľúče od zadného vchodu, aby bola možnosť prísť si zobrať materiály a tiež 
žiadal zosilniť svetlo v rokovacej miestnosti. 
Ing. Ľudovít Lučenič navrhol aby bola zriadená poslanecká miestnosť. 
MVDr. Pavol Čech požiadal Ing. Daříčkovú, aby ozrejmila koľko bolo vybratých peňazí na poplatkoch za 
psov. Zároveň upovedomil poslancov, že bude žiadať v návrhu pre komisiu o zníženie poplatkov u starých 
ľudí. 
Mgr. Marta Janyšková žiadala o odstránenie starého auta (Volga) z ulice Podháj. Zároveň žiada doplniť 
k žiadostiam športových klubov o podporu aj kolonku, koľko platí rodič. Ďalej, pozvala poslancov MZ aj 
zamestnancov MÚ na Fašiangovú zábavu, ktorá sa bude konať 16.2.2007 v škole. 
JUDr. Júlia Ondrišová žiadala riešiť situáciu na Zlatohorskej ulici 14, nakoľko je tam pes, ktorý vyskakuje 
na ľudí. Tento problém starostka Mgr. Oľga Keltošová určila vyriešiť MK MÚ Lamač Mgr. Majerčíkovi. 
 
K bodu 29 – Interpelácie 
Nikto nevzniesol pripomienku. 
 
K bodu 30 – Záver 
Starostka MČ Bratislava – Lamač sa poďakovala poslancom a zamestnancom MÚ a ukončila zasadnutie 
Miestneho zastupiteľstva. 

 
 

•  •  • 
 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
Ing. Dušan Akantis                       ................................................ 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
Mgr. Mária Imrichová                                   ................................................ 
poslankyňa MZ MČ Bratislava Lamač 
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•  •  • 
 
 

Mgr. Oľga Keltošová      ................................................ 
starostka MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
 
Ľubomír Plai                                              ................................................ 
prednosta Miestneho úradu  
 

 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Šteruská Gabriela 

 


